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Jaarverslag MR Basisschool Sint Joris 
2022-2023 

Leden 
In dit schooljaar bestond de Medezeggenschapsraad uit de volgende 4 leden: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Scholing 
Er is door MR leden dit jaar geen specifieke scholing gevolgd.  

Nanja Jacobs - de Rooij (oudergeleding) 

Agnes Smit (personeelsgeleding) 

Gepke Kruithof 
(personeelsgeleding, secretaris) 

Kevin Dijkers  
(oudergeleding, voorzitter) 
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Samenwerking 
Directie 
De secretaris van de MR heeft een aantal weken voor elke vergadering overleg met de 
directeur over de te bespreken onderwerpen en welke bijlagen hierbij nodig zijn. Het overleg 
vooraf en ook tijdens de vergaderingen verloopt erg prettig. De directie zorgt ervoor dat alle 
belangrijke beleidszaken goed met het team worden doorgesproken op bijvoorbeeld 
studiedagen of in vergaderingen. Doordat deze communicatie goed georganiseerd en 
zorgvuldig verloopt, is het voor de MR ook makkelijker om besluiten te nemen. Hierdoor is 
er meer tijd over voor andere zaken, zoals bijvoorbeeld het herschrijven van de schoolgids. 
 

GMR 
Na elke GMR vergadering is er overleg geweest tussen de secretaris en het GMR-lid van onze 
school over de daar behandelde onderwerpen, zodat hiervan verslag kon worden 
uitgebracht richting de rest van de MR. In de GMR lag dit jaar een zwaartepunt bij het proces 
richting een fusie met SKOSS. Iets waar de MR kennis van heeft genomen, maar niet nauw 
bij betrokken hoefde te zijn.  
 

Bestuur 
Er is geen rechtstreeks contact geweest tussen onze MR en het bestuur van onze stichting 
(KPOA). Hier was geen aanleiding voor. De directie heeft overleg gehad met het bestuur 
waar nodig. 
 

Ouderraad 
De OR is uitgenodigd om in oktober deel te nemen aan onze vergadering om de begroting 
van 2022-2023 ter instemming voor te leggen. De MR heeft vragen ter verduidelijking 
gesteld en heeft ingestemd met de financiën. In mei is de OR wederom bij een MR 
vergadering aangesloten. Hierbij is ook gesproken is over de mogelijk financieel wat 
moeilijkere positie van ouders. Verder kwam de OR met een aantal vragen over 
onderwerpen als groen in de school, muzieklessen, fietsenrekken en de avondvierdaagse. 
Het is voor de MR fijn om te weten wat er leeft en speelt bij ouders.  
Bij de OR vergaderingen is een personeelslid aanwezig als contactpersoon, waardoor ook 
hier de lijntjes korter zijn. 
 

Ouders 
Er is dit jaar een poll uitgestuurd over het lerarentekort en uitval van personeel. Iets wat het 
lopende jaar geen echt probleem vormde, maar het in de toekomst mogelijk wel kan worden 
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gezien de landelijke trend. De MR heeft een stukje informatie gedeeld over hoe school 
omgaat met uitval, omdat er signalen waren dat dit niet bij iedereen helder was nog. Doel 
was verder om te inventariseren welke informatie nog gemist werd en welke ideeën ouders 
mogelijk hadden ter oplossing bij uitval van personeel. De resultaten hiervan zijn met de 
directeur gedeeld. De grote respons vroeg om een zorgvuldige terugkoppeling naar ouders. 
Het is niet gelukt om dit nog voor de zomervakantie te realiseren. Dit wordt z.s.m. alsnog 
gedaan in het nieuwe schooljaar. 
 

Speerpunten 
Schoolgids 
In het schooljaar 2021-2022 is de schoolgids herzien. Het was een zeer moeilijk leesbaar en 
lijvig document met veel dubbele informatie. Er is een nieuwe indeling gemaakt en de 
teksten zijn voor een groot deel aangepast, maar het lukte niet om de tekst in zijn geheel te 
herzien. In schooljaar 2022-2023 is dit werk voortgezet. Doel was om te komen tot een goed 
leesbare schoolgids met de meest nuttige informatie. Helaas werden we geconfronteerd 
met slecht leesbare informatie en hoofdstukken die verplicht in de schoolgids moesten 
worden opgenomen. We hebben er daarom voor gekozen om twee documenten te 
vervaardigen: een informatieboekje, waarin alleen de volgens ons belangrijke en nuttige 
informatie te vinden is. Deze wordt ook meegegeven aan nieuwe ouders in een nieuw 
ontwikkelde Sint Joris documentenmap. Daarnaast is er de officiële schoolgids, bestaande 
uit het leesbare informatieboekje aangevuld met alle andere verplichte stukken. Deze zal op 
de website staan voor degenen die hier belangstelling voor hebben. 
Daarmee is het traject ‘herziening schoolgids’ voor de MR afgerond. 
 

Schoolplan 
De MR en vooral de directie en IB zijn het hele jaar druk geweest met het opstellen van een 
nieuw 4-jarig schoolplan. In verschillende vergaderingen door het jaar heen werden 
hoofdstukken besproken en door de MR van feedback voorzien. We zijn blij met de 
samenwerking en het resultaat.  
 

Overige besproken punten 
In het overzicht ziet u de belangrijkste besproken punten, met daarbij een korte toelichting 
en de besluiten die de MR heeft genomen. De MR heeft op verschillende onderwerpen 
verschillende manieren van inspraak. Soms is er sprake van instemmingsrecht, dan is 
instemming vereist voor iets uitgevoerd mag worden. Andere keren is er sprake van 
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adviesrecht. Dan geeft de MR een positief of negatief advies en wordt het voorstel ofwel 
aangepast naar het advies, of de directie beargumenteert waarom het een advies niet 
opvolgt. Dit laatste is niet voorgekomen dit jaar. 
 
Als u bij een specifiek punt meer gedetailleerd wilt lezen wat er besproken is tijdens de 
vergadering, verwijzen we u naar de notulen van de desbetreffende maand. Deze vindt u op 
de website. Als u alsnog vragen heeft of graag eens een MR vergadering bij wilt wonen, kunt 
u de MR mailen op mr.sintjorisschool@kpoa.nl 
 

https://www.sintjorisschool.nl/ouders/mr
mailto:mr.sintjorisschool@kpoa.nl

